

HYBRID

Clear (transparent) | Samsung Galaxy A26 5G

DESCRIPTIONS

Reinforced dual material, ultra-transparent case

100 words

Introducing our HYBRID case for the Samsung Galaxy A26 5G, the perfect balance of protection and sustainability. Crafted with precision, our HYBRID case boasts a flexible TPU frame, ensuring your device is shielded from impacts up to 2 meters. While it's invisible design, showcases your Samsung Galaxy A26 5G sleekness with crystal-clear clarity and minimal bulk casing. But it doesn't end there - this case is made using recycled Polycarbonate, certified by Origine France Garantie (OFG) and the Global Recycled Standard (GRS). And when it's time for an upgrade, rest assured knowing our Case Recycling Programme ensures 100% recyclability. Elevate your phone's protection while protecting the planet too with our HYBRID case.

50 words

Introducing our HYBRID case for the Samsung Galaxy A26 5G, blending protection and sustainability. With a flexible TPU frame, it shields your device from 2-meter impacts, highlighting your Samsung 's elegance with crystal-clear clarity. Made using recycled materials, certified by OFG and GRS, it's eco-conscious and 100% recyclable.

25 words

Introducing our HYBRID case for Samsung Galaxy A26 5G, blending protection and sustainability with flexible TPU edges, crystal-clear clarity, and made using recycled materials.

SEO

Introducing our HYBRID case for Samsung Galaxy A26 5G, blending protection and sustainability with flexible TPU edges, crystal-clear clarity, and made using recycled materials.



DESCRIPTIONS

Coque renforcée ultra-transparente, bi-matière

100 mots

La coque HYBRID pour Samsung Galaxy A26 5G offre l'équilibre parfait entre protection et durabilité. Elle combine un bumper en TPU flexible, qui protège des chutes jusqu'à 2 mètres, avec un dos en polycarbonate, qui résiste aux chocs et aux rayures. Prouesse du design, l'étui affirme sa robustesse en toute discrétion : la clarté cristalline et l'encombrement minimal mettent en valeur votre smartphone. Composée de matière recyclée certifiée GRS (Global Recycled Standard), cette coque fabriquée en France bénéficie du label Origine France Garantie (OFG). Et lorsque vous devrez changer de protection, notre Programme de Recyclage est là pour vous garantir une recyclabilité à 100 % de votre ancien étui !

50 mots

La coque HYBRID pour Samsung Galaxy A26 5G allie protection et durabilité. Avec un bumper en TPU flexible, elle protège votre appareil des impacts jusqu'à 2 mètres. Sa clarté cristalline met en valeur votre smartphone. Composée de matière recyclée certifiée GRS, cette coque bénéficie du label OFG.

25 mots

La coque HYBRID ultra-transparente pour Samsung Galaxy A26 5G allie protection et durabilité avec des bords TPU flexibles. Fabrication en matière recyclée certifiée GRS, label OFG.

SEO

La coque HYBRID ultra-transparente pour Samsung Galaxy A26 5G allie protection et durabilité avec des bords TPU flexibles. Matériaux GRS, label OFG.